
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2023 

BASKET 

 

I början av 2023 startade Emma Freij och Daniel Freij det första basketlaget i föreningen. Det 

startades ur en önskan om att få basketen till kommunen men också ur ett driv att engagera 

fler flickor i idrott. Laget startades för flickor födda 2012. Den första träningen besöktes av 12 

barn. Under året har två barn slutat men de 10 som nu ingår i laget har varit engagerade sen 

dag ett.  

Laget tränar i en av de små hallarna i Lekebergs idrottshus en gång i veckan. Hallen är inte 

anpassad för att spela basket i. Det finns inga linjer utritade och korgarna är inte höj- och 

sänkbara vilket gjort att våra spelare fått träna på högre korgar än tänkt för deras ålder. 

Fokus för träningarna under 2023 har varit att laget ska lära sig sporten samt hitta en glädje i 

att idrotta tillsammans i ett lag.Under hösten deltog laget i sin första Easy basket cup på 

Tegelbruket i Örebro. Detta skapade en mersmak hos både tränare och utövare och laget 

hoppas på fler matcher under kommande verksamhetsår. Vår förhoppning för framtiden är 

också att samtliga hallar i idrottshuset ska anpassas för sporten samt att laget också ska 

kunna träna i den stora hallen som i nuläget är anpassad för sporten. 

Till årsmötet 2024 är en motion om att bli medlemmar i Svenska basketbollförbundet 

inlämnad. 

 

Emma Freij och Daniel Freij  


